
Zápis  z jednání  redakční  rady Soběslavské  hlásky  č.4/2020

17. 6. 2020

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR):

Přítomní  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR): L. Michalčíková,

Přízváni:  Ing. Pavel Lintner (místostarosta  města)

Program:

M. Pimperová, D. Kozel, I. Šimková,

1. Hodnoceni Soběslavské hlásky č. 6/2020

2. Projednáni obsahu Soběslavské hlásky č. 7/2020

Add 1/

Hodnoceni červnového  čisla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) bylo kladné.

Add 2/

RR projednala uveřejněni sdělení s názvem ,,Chceme Soběslav  pro naše dětr'. Sděleni obsahuje

věcné chyby a je v rozporu se Zásadami pro vydávání Zpravodaje Soběslavská hláska. Redakční rada

nesouhlasi s jeho uveřejněnim v radničmm zpravodaji, jehož vydavatelem je město Soběslav. Autorovi

článku bude zasláno vyjádření kompetentni osobou.

RR projednala uveřejnění sdělení zaslaného starostou města ohledně plánované výstavby v průmyslové

zóně v Soběslavi. Redakčni rada souhlasi s uveřejněnim sděleni.

RR projednala uveřejněni sdělení vyjadřujcí  názor zastupitele města Soběslavi na projekt v průmyslové

zóně Soběslav. Redakční rada souhíasí s uveřejněním sdělení zastupitele s ohíedem na tiskový zákon.

V souvislostí s tvrzenim ohledně redakce a redakčni rady odkazujeme na zápis z jednání RR 02/2020,

kde jsou uvedeny důvody, proč nebylo sdělení zastupitele zaslané do Hlásky č. 6 uveřejněno.

Redaktorka zároveň nesouhlasi s tvrzením, že by záměr projektu v průmyslové zóně v redakčně

zpracovaném článku v Hlásce č. 6 obhajovala.

RR projednala uveřejnění sděleni vyjadřujci  názor předsedy Komise životního prostředí a odpadového

hospodářství na projekt v průmyslové zóně Soběslav. Redakčni rada souhlasí s uveřejněnim sdělerí.

RR projednala uveřejněni sdělení ,,S projektem v průmyslové zóně nepůjdeme proti městu, řiká Petr
Prokop zaslaného do redakce manažerem pro komunikaci spol. EXPRIN. Sdělení informuje o projektu

a odpovidá na různé otázky, které projekt v Soběslavi vyvolává. Obyvatelé města potřebují informace

o projektu a o tom, jak se bude dále vyvíjet. Protože se jedná o složitou problematiku a je v zájmu

občanů města, aby měli potřebné informace, poskytne Soběslavská hláska více prostoru, aby mohly být
dotazy zodpovězeny. Protože různé spekulace vznikají okolo firmy EXPRIN, bude v článku také krátce

představena.

Ing. Pavel Lintner podal členům RR informace o připravovaných investičních akcích. Informace budou

zveřejněny v následujícich  číslech Soběslavské hlásky.

Termin příštího jednání RR: dle domluvy

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 23. 6. 2020


